
Protokoll til styremøte i 
Raseklubb for dansk/svensk Gårdshund 

21.02.21 
 
Tilstede: Marit H. Autrey, Anne G. Ulekleiv, Wenche Sandbæk, Finn Abrahamsen, Elinor 
Gran og Magnhild Opdahl, Ramona Tatijana Lorieri-Skog, Camilla B. Horvei og Anne 
Grete Buen 
Tid: kl. 10.00  
Sted: Skype 
 
 
Dagsorden 
Sak 10/21: Godkjenning av protokollen fra styremøtet 07.02.21 
 
Vedtak: Godkjent 
 
Sak 11/21: Innkommet sak til årsmøtet 
  Innkommet sak legges frem for årsmøtet.  

Styret fremmer forslag om at sak avvises med bakgrunn i lovverket til 
klubben. Styret mener det ikke formålstjenlig å låse avlsrådets arbeid til å 
fokusere ensartet på PLL, men å fortløpende evaluere alle kjente 
sykdomsbilder som er arvelige. 

 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 
 
Sak 12/21: Årsmøte 2021 – form og gjennomføring 

Det er åpnet for avholdelse av arrangementer med inntil 100 deltakere 
uten krav til fastmonterte seter. Vi forsøker å gjennomføre fysisk årsmøte 
på Romerike med forhåndspåmelding pga. smittesporing.  

   
Vedtak: Enstemmig vedtatt 
 
 
 
 
 
          Anne G. Ulekleiv
          Sekretær 
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